
Rada Miejska w Augustowie

 

PROTOKÓŁ NR XLIX/18

z obrad XLIX sesji Rady Miejskiej w Augustowie, które odbyły się w sali konferencyjnej Urzędu
Miejskiego w Augustowie, ul. 3 Maja 60

26 czerwca 2018 r.

 

 

 
 
 
 
W obradach sesji wzięło udział 17 radnych, co stanowi o prawomocności obrad
– lista obecności w załączeniu /zał. nr 1/.
 
Ponadto w obradach udział wzięli:
- Burmistrz Miasta Augustowa,
- Skarbnik Miasta,
- pracownicy Urzędu Miejskiego,
- goście,
- mieszkańcy,
- przedstawiciele prasy.
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
 
 
 
 
 
 
Obrady rozpoczęto 26.06.2018 r. o godz.16.10

                                                           i zakończono 27.06.2018 r. o godz. 16.05.
 
Proponowany porządek obrad: 

1.    Otwarcie obrad.
2.    Przyjęcie porządku obrad.

3.    Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej.

4.    Interpelacje i zapytania radnych.



5.    Sprawozdania z działalności za 2017 rok:

a)    Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej,

b)   Augustowskich Placówek Kultury,

c)    Centrum Sportu i Rekreacji.

6.    Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:
a)    zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Miasta Augustów wraz ze sprawozdaniem z 
wykonania budżetu za 2017 rok;
b)   absolutorium za 2017 rok Burmistrzowi Miasta Augustowa;
c)    rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa;
d)   wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Nowinka z zakresu objęcia mieszkańców
Gminy Nowinka opieką i usługami świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy w 
Augustowie;
e)    przekształcenia Przedszkola Nr 6 im. Słoneczna Szósteczka w Augustowie, ul. Śródmieście 
29 poprzez przeniesienie jego siedziby;
f)    wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama 
nieruchomość;
g)   trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej spółkom wodnym nie działającym w celu 
osiągnięcia zysku, przeznaczonej na bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych, sposobu jej 
rozliczenia oraz sposobu kontroli wykonywania zadania objętego dotacją;
h)   wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „The history of two health 
resorts / Historia dwóch uzdrowisk” zgłaszanego przez Gminę Miasto Augustów do 
współfinansowania w ramach naboru wniosków: Program INTERREG VA Litwa - Polska;
i)     określenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli przy plaży Bielnik i określenia
sezonu kąpielowego dla tego miejsca; 
j)     określenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli przy plaży Radiowej Trójki i 
określenia sezonu kąpielowego dla tego miejsca;
k)   określenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli przy Plaży POSTiW 
i określenia sezonu kąpielowego dla tego miejsca.

7.        Sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej za 2017 r.

8.        Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.

9.        Przyjęcie protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej z 22.05.2018 r.

10.    Zapytania i wolne wnioski.

11.    Zamknięcie obrad.

Ad.pkt     1  
Otwarcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego otwarciu obrad /0:02/.
 
Obrady XLIX sesji Rady Miejskiej w Augustowie otworzył Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – 
Przewodniczący Rady Miejskiej /0:02/.
 
/Zgodnie z listą obecności na sali jest obecnych 17 radnych, co stanowi o prawomocności obrad/.
 
Ad.pkt     2   
Przyjęcie porządku obrad.
/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego przyjęciu porządku obrad /0:07/.
Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  przedstawił  zaproponowany
porządek obrad /zał. nr 2/ i zapytał, czy ktoś chciałby wnieść do niego jakieś zmiany /0:07/.



Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta zgłosił wniosek o zmianę w porządku obrad polegającą na 
wykreśleniu w punkcie 6 podpunktu h dotyczącego rozpatrzenia projektu  uchwały w sprawie wyrażenia 
zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „Adaptation of natural heritage in Druskininkai and 
Augustow for tourism in cross border area/ Adaptacja dziedzictwa przyrodniczego w Druskiennikach 
i Augustowie dla turystyki w obszarze przygranicznym” do współfinansowania w ramach naboru 
wniosków: Program INTERREG V-A Litwa – Polska oraz o wprowadzenie do porządku obrad w punkcie
6 podpunktów m, n, o, p, r dotyczących rozpatrzenia projektów uchwał w sprawie:
- wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. ,,Doposażenie jednostek ratowniczych, 
wspólne ćwiczenia oraz transfer dobrych praktyk celem zwiększenia współpracy służb ratowniczych 
miasta Augustów, gminy Suchowola oraz Kalwarii” zgłaszanego przez Gminę Miasto Augustów do 
współfinansowania w ramach naboru w Programie INTERREG V-A Litwa – Polska,
- zmiany Uchwały Nr XLVIII/470/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 22 maja 2018 r. w sprawie 
ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż i podawanie 
napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, 
zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych oraz odstępstw od zakazu 
spożywania napojów alkoholowych w miejscach publicznych,
- ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Augustowa,
- zmian budżetu miasta na rok 2018,
- zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031.
/0:31/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie porządek 
obrad wraz ze zmianami. W wyniku przeprowadzonego jawnego głosowania porządek obrad został 
przyjęty /2:07/.
Wyniki głosowania

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (17) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Bożenna 
Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, 
Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, 
Mirosław Zawadzki
 
NIEOBECNI (4) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki 
 
Ad.pkt     3   
Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej sesji Rady Miejskiej.
/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego sprawozdaniu z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od 
ostatniej sesji Rady Miejskiej /3:34/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
przystąpi obecnie do rozpatrzenia sprawozdania z działalności Burmistrza Miasta Augustowa od ostatniej 
sesji Rady Miejskiej. Zapytał, czy Pan Burmistrza chciałby uzupełnić sprawozdanie /3:34/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta uzupełnił sprawozdanie ze swojej działalności /3:51/.
 
W dyskusji zabrali głos:
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /27:39/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /28:08/.



 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /28:15/.
 
Pan Radny Piotr Piłasiewicz /28:17/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /29:03/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /29:23/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /30:02/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /30:13/.
 
Pan Radny Tomasz Dobkowski /30:15/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /31:07/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /31:48/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /31:57/.
 
Mieszkaniec /32:08/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /33:15/.
 
Mieszkaniec /33:15/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /33:17/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /33:21/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /33:38/.
 
Ad.pkt     4   
Interpelacje i zapytania radnych. 
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego interpelacjom i zapytaniom radnych /33:44/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
przystąpi obecnie do rozpatrzenia punktu 4 porządku obrad, którym są interpelacje i zapytania radnych /
33:44/.
Pan Radny Mirosław Zawadzki poruszył następujące sprawy:

1.      Zapytał, czy zostały poczynione jakieś kroki w związku z budową chodnika przy ul. Wypusty w
połączeniu z ul. Arnikową. Temat był już poruszany i jest wola ze strony Powiatowego Zarządu
Dróg na wybudowanie chodnika po wewnętrznej stronie łuku. Teren należy do Miasta i wcześniej
była  taka  deklaracja,  że takie  kroki  zostaną poczynione.  Zapytał,  czy w tym temacie  już coś
zostało zrealizowane /34:11/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /34:44/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz poruszył następujące sprawy:

1.      Poinformował,  że  w  maju  uczestniczył  w  organizowanych  warsztatach  „Maluj-Muruj  na
augustowskim Skateparku”. Po tych zajęciach z młodzieżą ma kilka wniosków, gdyż okazało się,
że jest dużo dzieci i młodzieży posiadającej uzdolnienia artystyczne w kierunku street artu, tylko
nie mają gdzie się realizować. Powstał pomysł, żeby Miasto, jeśli byłaby taka możliwość i wola



Urzędu Miejskiego, i Pana Burmistrza, wyznaczyło ściany na budynkach, które są przeznaczone
do  rozbiórki,  np.  budynki  gospodarcze  przy  byłym  Gimnazjum  Nr  1,  na  których  młodzież
mogłaby  legalnie  zagospodarować  ten  teren  pod  kątem  nanoszenia  murali,  graffiti,  z  takim
zastrzeżeniem, że treści nie mogą być obraźliwe. 

2.      Poinformował, że w Augustowie praktycznie nie ma murali, które zazwyczaj powstają podczas
termomodernizacji i wymiany elewacji na budynkach. Zaproponował rozważenie możliwości, aby
przy  kolejnych  projektach  termomodernizacyjnych  zagospodarować  ściany  pod  profesjonalne
murale, które promowałyby piękno naszego rejonu, albo ważne wydarzenia z historii Augustowa i
okolicy.  Zwrócił  uwagę,  że projekt  elewacji,  jeżeli  będą  to  nawet  trzy  kolory,  trzeba
zaprojektować i wykonać, więc przy tej okazji można to zrobić tanio i w taki sposób, żeby to było
wysokiej jakości /34:48/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /36:41/.

Pani Radna Bożenna Łukaszewicz poruszyła następujące sprawy:

1.      Poinformowała, że chciałaby pochwalić firmę, która zajmuje się zielenią w mieście, gdyż jest
bardzo kolorowo i są zadbane kwiaty.                                                        

2.      Poinformowała,  że  rozmawiała  z  paniami,  które  sprzedają  znicze  przy  cmentarzu,  które
twierdziły,  że chciały od Oddziału Ruch w Białymstoku odkupić lub wydzierżawić kiosk i go
wyremontować, natomiast koszty były dla nich za wysokie. Obecnie nikt w Augustowie nie jest
już gospodarzem tego obiektu. Zapytała, czy można byłoby wystosować jakieś pismo do Oddziału
Ruchu w Białymstoku o usunięcie lub wyremontowanie kiosku, zgodnie z estetyką w mieście.

3.      Poinformowała,  że  na terenie  Skateparku znajduje  się  urządzenie  do piłki  koszykowej.  Nie
wiadomo,  w  jakim  jest  ono  stanie,  ale  podejrzewa,  że  stan  techniczny  nie  jest  obecnie
kontrolowany.  Widziała,  jak  młodzież  bawi  się,  wiesza na  tym urządzeniu.  Obawia  się,  że  te
zabawy mogą doprowadzić do jakiegoś nieszczęścia. Zapytała, czy ktoś może zainteresować się
tym urządzeniem /36:44/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /38:26/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski poruszył następujące sprawy:

1.      Poinformował,  że  w ubiegłym roku wszyscy kibicowali  Panu Burmistrzowi,  aby zdążył  ze
złożeniem wniosku do „schetynówek” na budowę ul.  Arnikowej,  żeby zdążył z dokumentacją.
Niestety, w zeszłym roku nie udało się tego zrobić i Miasto nie  korzystało z tego dofinansowania.
Zapytał, czy w bieżącym roku też nie uda się skorzystać z dofinansowania na budowę ww. ulicy /
38:31/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /39:04/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska poruszyła następujące sprawy:

1.      Zapytała, jakie kroki będą podjęte w związku z tym, że nie został wyłoniony żaden wykonawca
do  wybudowania  sanitariatów  przy  Molo  Radiowej  Trójki  -  dużego  kompleksu,  gdzie
wypoczywają ludzie, a w sezonie z tego kompleksu będą korzystać goście i mieszkańcy. 

2.      Poinformowała, że nie wie, czy dobrze pamięta, ale w umowie był chyba zapis, że wykonawca
remontu Molo ma co roku go impregnować. Zapytała, czy te prace były wykonane w tym roku,
czy wszystko zostało należycie zabezpieczone.

3.      Zapytała, czy odbędzie się przetarg na działkę po byłym POSTiW. Przypomniała, że Komisja
Rozwoju kilkakrotnie rozmawiała o wydzierżawieniu tego terenu na długi okres czasu. 



4.      Zapytała,  czy  wreszcie  spotkał  się  jakiś  zespół  w sprawie  przygotowania  dokumentacji  dla
Domu Seniora przy ul. 3 Maja, ponieważ już kończy się czerwiec, a w listopadzie ruszą nabory na
projekt  rządowy  o  dofinansowanie.  Zapytała,  czy  będziemy  mieli  gotową  dokumentację,
ponieważ nie ma informacji na ten temat w sprawozdaniach budżetowych /39:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /40:52/.

Pani Radna Joanna Lisek poruszyła następujące sprawy:

1.      Poinformowała, że słyszała w sprawozdaniu o dokumentacji przetargowej ul. Ustronie, i żyła
już  nadzieją,  że  po  20  latach  bycia  radną  jej  ulica  chociaż  w wąskim  zakresie  zostanie
wyremontowana,  będzie  wybudowana  nawierzchnia.  Obecnie  słyszy,  że  nie  ma  na  ten  cel
środków.  Umowa  została  podpisana,  mieszkańcy  wywiązali  się  w  ciągu  dwóch  tygodni  z
zalecenia,  czyli  wpłacili  pieniądze.  Zapytała,  czy to wydział  inwestycji  nie złożył wniosku do
budżetu, czy w budżecie nie ma pieniędzy. Poprosiła o wyjaśnienie, ponieważ zbierała pieniądze i
będzie musiała tłumaczyć się przed mieszkańcami /40:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /41:50/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki poruszył następujące sprawy:

1.      Poinformował, że jego pytanie jest związane z czystością miasta Augustowa. Z jednej strony
wszyscy zabiegają i starają się o to, żeby miasto było czyste, a z drugiej strony mieszkańcy np.
dzielnicy Wypusty, w której  znajduje się Miejskie Przedsiębiorstwo Energetyki Cieplnej Sp. z
o.o. mają problem z podłączeniem się do kolektora ciepłowniczego, gdzie są nitki wpuszczone w
ulice, natomiast gdzieś tam może dalej jest zabieganie i podłączanie bardzo odległych podmiotów,
czy  kolejnych  punktów.  Natomiast  w okolicy  MPEC  jest  dużo  osób,  które  chciałyby  z  tego
skorzystać,  a  wtedy moc energetyczna  byłaby w pełni  wykorzystana  i  nie  byłoby strat  ciepła
przesyłowych.  Zapytał,  co można w tej  kwestii  zrobić  i  w jakim okresie  czasu.  Osoby, które
chciałby podłączyć się do sieci spotykają się z oporem pracowników MPEC, którzy tłumaczą się
brakiem mocy przerobowych, wykonywaniem robót /41:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /42:58/.

Pan Radny Adam Wysocki poruszył następujące sprawy:

1.      Poinformował,  że  chciałby  kontynuować  temat  poruszony  przez  Panią  Radną  Bożennę
Łukaszewicz.  Chodzi  o  teren przy cmentarzu,  miejsca,  gdzie  są  sprzedawane znicze  i kwiaty.
Temat  pojawił się  po  rozmowie  z  jednym z  panów,  którzy  znicze  sprzedają  od wielu  lat.  Na
terenie  obok cmentarza  namioty są ustawione praktycznie  przez cały rok,  ponieważ znicze  są
sprzedawane  cały  rok  przez  siedem  dni  w  tygodniu.  Zasugerował  rozważenie  możliwości
postawienia w tym miejscu drobnych budek, kiosków na wzór domków zgłaszanych do Budżetu
Obywatelskiego,  które  na  stałe  mogłyby  pozostać  i  uregulowałyby  ruch  na chodnikach  przy
cmentarzu, a jednocześnie zapewniłyby bezpieczeństwo osobom sprzedającym znicze. Stwierdził,
że  warto  byłoby  zastanowić  się  nad  takim  pomysłem  i zaproponować  tym  osobom  ww.
rozwiązanie.

2.      Poruszył  sprawę  remontu  nabrzeży  rzeki  Netty.  Przypomniał,  że  w  ubiegłym  roku  zostały
częściowo  wyremontowane,  wymienione  uszkodzone  elementy,  pomalowane  na  intensywny
brązowy kolor, a pozostałe elementy są wyblakłe, pozbawione jakiejkolwiek warstwy ochronnej.
Elementy  nabrzeża  wyglądają  jak  ciemno-białe  klawisze  na  fortepianie  Zapytał,  czy  można
byłoby najprostszym sposobem gospodarczym nanieść  warstwę ochronną na tych  pozostałych
elementach, ponieważ bardzo szybko zniszczą się, a poza tym wyglądają mało reprezentacyjnie,
nieestetycznie /43:02/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /44:56/.



Pan Radny Jacek Truszkowski poruszył następujące sprawy:

1.      Poruszył sprawę sprzątania terenu wokół Skateparku. Poinformował, że 2 i 3 tygodnie temu, w
niedzielę, był z synem na tymże Skateparku. Zauważył, że ustawiony śmietnik jest za mały, teren
wokół  jest  zaśmiecony,  a  przy  ławeczkach  leżą  plastikowe  butelki.  Poprosił  o  rozważenie
możliwości postawienia drugiego śmietnika lub zwiększenie częstotliwości sprzątania terenu. 

2.      Przypomniał,  że  wczesną wiosną zgłaszał  problem równania  ulic  w dzielnicy  Baraki.  Ulice
zostały wyrównane, ale powstał problem na ul. Wiklinowej, ponieważ w tym czasie na początku
tej ulicy była dość duża kałuża. Tłumaczono, że nie można jej zasypać, ponieważ jest kałuża i
grząski teren. Zwrócił się z prośbą o dokończenie prac. Obecnie ul. Wiklinowa i inne ulice są
ładnie wyrównane, natomiast na ww. miejsce ciągle nie nawieziono piachu i wymaga wyrównania
/45:03/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /46:58/.

Pani Radna Sylwia Bielawska poruszyła następujące sprawy:

1.      Poruszyła  sprawę kosztorysu dotyczącego  termomodernizacji  i  adaptacji  budynku po byłym
Gimnazjum Nr 1, który opiewa na kwotę 8 mln zł. Zapytała, czy kosztorys został zaktualizowany,
czy  jest  starym  kosztorysem  pochodzącym  sprzed  kilkunastu miesięcy,  i  później  okaże  się,
że koszty  inwestycji  będą  znacznie  wyższe  niż  8 mln  zł,  ponieważ  wszyscy wiedzą,  że ceny
materiałów bardzo podrożały.

2.      Zapytała, na jakim etapie jest projekt przebudowy ul. Rybackiej, ponieważ nadszedł sezon letni i
pojawiły się ogromne problemy z parkowaniem pojazdów wzdłuż tej ulicy /47:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /47:57/.

Pan Radny Tomasz Miklas poruszył następujące sprawy:

1.      Zapytał,  na  jakiej  podstawie  prawnej  Miasto  wróciło  do  twierdzenia,  że  jest  właścicielem
pomostu  przy  plaży  Bielnik.  Poinformował,  że  niedawno  Pan  Burmistrz  wycofał  się  z  tego
twierdzenia,  a obecnie Miasto twierdzi, że jest właścicielem tego pomostu. Poprosił o podanie
podstawy prawnej tej własności /48:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /48:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poruszył następujące sprawy:

1.      Przypomniał, że na sesji pytał o realizację programu Airgustów. Otrzymał od Pana Burmistrza
odpowiedź  na  piśmie,  w  której  poinformował,  że  posiada  negatywną  opinię  na temat  tego
programu i dlatego obecnie go nie realizuje. Zapytał, na jakich regulacjach Pan Burmistrz opiera
przekonanie,  że  jego  osobista  opinia  na temat  obowiązującego  prawa  upoważnia  do  jego
nierespektowania  i niewykonywania  obowiązków,  za  które  pobiera  pensję  z  pieniędzy
mieszkańców /48:43/.

Pani Radna  Magdalena Śleszyńska poruszyła następujące sprawy:

1.      Nawiązała  do  sprawozdania  z  działalności  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej.
Poinformowała,  iż  cieszy się,  że  została  rozwiązana głośna sprawa,  która kilka  lat  temu była
pokazywana w telewizji, iż jedna z urzędniczek zajmuje mieszkanie komunalne. Wreszcie udało
się rozwiązać zagmatwaną sytuację, i mieszkanie komunalne wróciło w zasób miejski. Radni są
informowani  o tym,  że znowu jest  „powtórka z  rozrywki”,  gdyż jedna  z  pań kierowniczek z
Urzędu Miejskiego też zasiedla mieszkanie komunalne. Przypomniała, że kiedyś było pytanie -
prośba dotyczące wprowadzenia jakiś narzędzi, żeby zweryfikować aktualną sytuację materialną



najemców mieszkań komunalnych, aby nie dochodziło do tego, że ktoś, komu znacznie poprawiła
się  sytuacja  finansowa  zajmuje  miejsce  w  mieszkaniu,  czy  też  całe  mieszkanie  dla  osób
potrzebujących,  których  lista  jest  bardzo  długa.  Poinformowała,  że Komisja  Mieszkaniowa  i
pracownicy socjalni codziennie borykają się z problemem braku lokali dla osób potrzebujących.
Zapytała,  czy  zostały  wypracowane metody  lub  narzędzia,  żeby  osoby,  którym poprawiła  się
sytuacja finansowa mogły zwalniać mieszkania komunalne następnym potrzebującym osobom /
49:21/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /51:10/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz poruszył następujące sprawy:

1.      Przypomniał,  że  Pan  Burmistrz  wcześniej  powtarzał,  iż  ponosi  odpowiedzialność  za  swoje
działania.  Zwrócił  uwagę, że Pan Burmistrz  nie podejmuje żadnych działań  zmierzających do
realizacji  obowiązującego  powszechnie  prawa,  czyli  uchwały  dotyczącej  Airgustów,  naraża
Gminę Miasto Augustów na roszczenia odszkodowawcze, których mogą domagać się mieszkańcy
spełniający kryteria do złożenia wniosku w Urzędzie Miejskim. Zapytał, czy tego typu roszczenia,
jeżeli sądy będą zasądzać na korzyść mieszkańców, weźmie na siebie Pan Burmistrz /51:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /51:57/.

Pan Radny Tomasz Miklas poruszył następujące sprawy: 

1.      Zapytał, dlaczego Pan Burmistrz nie odpowiada na interpelacje radnych bezpośrednio na sesji,
natomiast chętnie rozmawia z mieszkańcami za pomocą mediów. Chodzi o ostatnią wypowiedź w
Radio 5. Audycja ta była sponsorowana za miejskie pieniądze. Zapytał, dlaczego w tej audycji Pan
Burmistrz  wprowadza  mieszkańców  w  błąd  razem  z  pracownikiem  wydziału  pozyskiwania
funduszy zewnętrznych /52:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /52:45/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej poruszył następujące sprawy:

1.      Interpelacja dotyczy pewnego balansu miedzy tym, ile czasu zechciał Pan Burmistrz poświęcić
na odczytanie swojego bardzo szczegółowego sprawozdania, które radni dostali na piśmie, m.in. o
wysyłanej korespondencji w sprawie. Pan Burmistrz zechciał zająć pół godziny czasu dla 30 osób
odczytując te rzeczy, które radni mają na piśmie. Poprosił, aby Pan Burmistrz zechciał poświęcić
teraz swój czas na odpowiedź na interpelacje. 

2.      Interpelacja dotyczy informacji,  na którą powołał się Pan Burmistrz w swoim sprawozdaniu,
które dotyczyło okresu od 21 maja. Radni wysłuchali informacji, którą Pan Burmistrz przytaczał
sprzed 3 lat, m.in. na temat pozyskania środków na uzbrojenie Strefy Aktywności Gospodarczej.
Zapytał,  jakie  czynności  wykonał  Pan Burmistrz  w kwestii  pozyskania  tych  środków,  a  jakie
czynności wykonał Pan Mirosław Karolczuk, ponieważ wydaje się, że był „lokomotywą” tego
działania, natomiast Pan Burmistrz przypisuje sobie chwałę pozyskania tych środków. 

3.      Interpelacja dotyczy stwierdzenia Pana Burmistrza, że Augustów jest czysty i wolny od śmieci,
iż padają jakieś oskarżenia radnych w tej kwestii. Natomiast nawet dzisiaj w czasie interpelacji
radni  słyszeli  o  istnieniu  tego  problemu  /interpelacja  Pana  Radnego  Jacka  Truszkowskiego/.
Radnym  takie  informacje  zgłaszają  mieszkańcy.  Poprosił,  aby Pan  Burmistrz  wydał  takie
oświadczenie mieszkańcom, że problem ze śmieciami nie istnieje, nie widzą śmieci na ulicy, i
Augustów jest czysty /52:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /55:18/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska poruszyła następujące sprawy:



1.      Zapytała, czy jest to prawdą, że Pan Burmistrz wypowiedział umowę Pani Sekretarz ze względu
na długotrwałe przebywanie na zwolnieniu lekarskim, czyli z powodu choroby /55:23/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /55:36/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński poruszył następujące sprawy:

1.      Poinformował, że ze spokojem do pewnego momentu czekał na wypowiedzi Państwa Radnych.
Zwrócił uwagę, że punkt 4 porządku obrad brzmi „interpelacje i zapytania”, natomiast Państwo
Radni  za  każdym  razem  wygłaszają  swoje  opinie  lub  jakieś  zasłyszane  informacje,  które
są niepotwierdzone.  Przypomniał,  że nie jest  to punkt „komisja śledcza do przesłuchania Pana
Burmistrza” tylko „interpelacje i zapytania”. Państwo Radni często posługują się domniemaniem,
że coś słyszeli i coś wiedzą, ale niekonkretnie. Poprosił o zachowanie powagi sytuacji, ponieważ
są  zadawane pytania,  interpelacje,  natomiast  wszelkie  komentarze  Państwa Radnych,  osobiste
wtręty nie mają tu żadnego znaczenia /55:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poruszył następujące sprawy:

1.      Poinformował,  że  również  ze  spokojem  wysłuchał  uwag  Pana  Radnego  Wojciecha
Krzywińskiego. Zapytał, jaką interpelację Pan Radny chciał złożyć w tym punkcie. Zauważył, że
radni  zadają  konkretne  pytania,  które  pochodzą  od  mieszkańców,  nie posługują  się  przy  tym
anonimami, i mają odwagę zadawać pytania. Jeżeli chodzi o kwestie porządku w mieście, to nie
chce epatować, ale chętnie pomoże Panu Burmistrzowi w to uwierzyć, ponieważ ma w telefonie
pokaźny zbiór wiadomości od mieszkańców ilustrujących tę sytuację w mieście /56:29/.

Ad.pkt     5  
Sprawozdania z działalności za 2017 rok: 
- Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /zał. nr 4/; 
- Augustowskich Placówek Kultury /zał.nr 5/; 
- Centrum Sportu i Rekreacji /zał. nr 6/. 
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniom z działalności MOPS, APK, 
CSiR za 2017 r. /57:10/.
Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  że Rada Miejska
przystąpi obecnie do rozpatrzenia punktu 5 porządku obrad, a mianowicie do przedstawienia sprawozdań
z działalności MOPS, APK, CSiR w 2017 r. Udzielił głosu Pani Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy
Społecznej /57:10/.

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /57:28/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /59:36/.

W dyskusji zabrali głos:

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /59:41/.

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /1:00:16/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:01:06/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /1:01:10/.

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /1:01:21/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:02:03/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /1:02:07/.



Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /1:02:39/.

Pan Radny Dariusz Ostapowicz /1:03:19/

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:03:21/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:03:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:06:18/.

Mieszkaniec /1:06:36/.

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /1:06:44/.

Mieszkaniec /1:07:19/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  podziękował  za wyczerpujące
sprawozdanie z działalności MOPS. Następnie udzielił  głosu Pani Dyrektor Augustowskich Placówek
Kultury /1:07:21/.

Dyrektor Augustowskich Placówek Kultury /1:07:39/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:07:46/.

W dyskusji zabrali głos:

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:07:58/.

Dyrektor Augustowskich Placówek Kultury /1:08:21/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:08:26/.

Pan Radny Jacek Truszkowski /1:08:35/.

Dyrektor Augustowskich Placówek Kultury /1:08:49/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:09:38/.

Dyrektor Augustowskich Placówek Kultury /1:10:00/.

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  udzielił  głosu  Panu Dyrektorowi
Centrum Sportu i Rekreacji /1:10:06/.

Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /1:10:25/.

W dyskusji zabrali głos:

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:19:36/.

Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /1:20:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:21:03/.

Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /1:21:17/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:22:37/.



Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /1:22:48/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:24:37/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:24:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:26:32/.

Dyrektor Centrum Sportu i  Rekreacji udzielił  odpowiedzi  na interpelację  Pani  Radnej  Magdaleny
Śleszyńskiej w sprawie konserwacji pomostu /1:26:34/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:27:10/.

Kierownik Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej /1:27:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:27:40/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:28:19/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:28:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:28:38/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:28:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:28:41/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /1:29:09/.

Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /1:29:35/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /1:30:19/.

Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /1:30:34/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:31:30/.

Ad.pkt     6a  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Miasta 
Augustów wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2017 rok.
/Czas rozpoczęcia punktu poświęconego rozpatrywaniu projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia 
sprawozdania finansowego Gminy Miasta Augustów wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 
2017 rok /1:32:04/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
przystąpi obecnie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminy Miasta Augustów wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2017 rok. Poprosił o zabranie 
głosu Pana Piotra Piłasiewicza - Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej /1:32:04/.
 
Pan Piotr Pilasiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że Komisja Rewizyjna 
pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie finansowe wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy 
Miasta Augustów za 2017 rok 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy 2 głosach 
wstrzymujących się /11:32:27/.
/Uchwała Nr 4/18 Komisji Rewizyjnej w sprawie rozpatrzenia sprawozdania finansowego wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Miasta Augustów za 2017 rok – stanowi załącznik nr 
7 do niniejszego protokołu/.



 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:32:51/.
 
Pan Piotr Pilasiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej dodał, że opinia była przedmiotem obrad 
połączonych Komisji Rady Miejskiej, które po kolei opiniowały ww. sprawozdanie /1:33:05/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:33:32/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /1:34:23/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:34:24/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta przedstawił w formie prezentacji multimedialnej wniosek o 
zatwierdzenie sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu miasta za 2017 
rok. Poinformował, że chciałby uczulić Państwa Radnych i wskazać nieścisłości w wypowiedziach 
krytykujących jego osobę /1:34:53/.
/Wniosek – stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił uchwałę Nr V-00321-
29/18 składu orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 19 kwietnia 2018 r. w
sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Burmistrza Miasta Augustowa sprawozdaniu z 
wykonania budżetu za 2017 rok /1:55:24/.
/Uchwała Nr V-00321-29/18 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku
z dnia 19 kwietnia 2018 roku – stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu/.
 
W dyskusji zabrali głos:
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:57:06/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:57:37/.
 
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /1:57:38/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:59:01/.
 
Pan Piotr Piłasiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej /1:59:20/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:59:22/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /1:59:41/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:01:34/.
 
Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /2:01:48/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:02:17/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas  /2:02:42/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:03:07/.
 
Pan Piotr Piłasiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej /2:03:20/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie projekt 
uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Miasta Augustów wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2017 rok /2:03:34/.
Wyniki głosowania



ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Wojciech Szymon Krzywiński, Tomasz Miklas, Dariusz 
Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, 
Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz
 
NIEOBECNI (4) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki 
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała 
Nr XLIX/479/18 w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminy Miasta Augustów wraz ze 
sprawozdaniem z wykonania budżetu za 2017 rok została podjęta /2:04:11/.
/Uchwała Nr XLIX/479/18 – stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu/. 
 
Ad. pkt 6b
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie absolutorium za 2017 rok Burmistrzowi Miasta 
Augustowa.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie absolutorium za 
2017 rok Burmistrzowi Miasta Augustowa /2:04:21/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
przystąpi obecnie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie absolutorium za 2017 rok Burmistrzowi 
Miasta Augustowa, projektu uchwały w kwestii udzielenia tudzież nieudzielenia absolutorium 
Burmistrzowi Miasta. Poprosił Pana Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej o przedstawienie treści 
projektu uchwały oraz omówienie przebiegu posiedzenia Komisji Rewizyjnej /2:04:21/.
 
Pan Piotr Piłasiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poinformował, że kwestia udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Miasta Augustowa za 2017 rok była rozpatrywana na dwóch posiedzeniach 
Komisji Rewizyjnej. Za nieudzieleniem absolutorium głosowało 3 członków Komisji, za udzieleniem 
absolutorium głosował 1 członek Komisji, a 2 członków Komisji wstrzymało się od głosu. Komisja 
Rewizyjna wystąpiła z wnioskiem o nieudzielenie absolutorium Burmistrzowi Miasta Augustowa za 2017
rok. Zaproponował, iż odczyta uzasadnienie decyzji Komisji Rewizyjnej w tym zakresie, jeżeli pozwolą 
na to Państwo Radni /2:04:53/. 
/Uchwała Nr 5/18 Komisji Rewizyjnej z 6 czerwca 2018 r. w sprawie absolutorium Burmistrzowi 
Miasta Augustowa za 2017 rok – stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:06:10/.
 
Pan Piotr Piłasiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał uzasadnienie uchwały Nr 5/18 
Komisji Rewizyjnej z 6.06.2018 r. /2:06:22/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawił uchwałę Nr RIO.V-
00323-1/18 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku z dnia 21 czerwca 
2018 roku w sprawie wyrażenia opinii o przedłożonym przez Komisję Rewizyjną Rady Miejskiej w 
Augustowie wniosku o nieudzielenie Burmistrzowi Miasta absolutorium za 2017 rok /2:13:21/.
/Uchwała Nr RIO.V-00323-1/18 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w 
Białymstoku z 21 czerwca 2018 roku – stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu/. 
 
Radca Prawny zabrał głos w dyskusji, ale jego wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu 



wyłączonego mikrofonu.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:14:38/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /2:14:45/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał w całości uzasadnienie 
uchwały Nr RIO.V-00323-1/18 Regionalnej Izby Obrachunkowej z 21.06.2018 r. /2:15:16/.
 
Pan Piotr Piłasiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej podtrzymał swój wniosek o nieudzielenie
absolutorium /2:34:06/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:34:27/.
 
Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /2:34:33/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:35:05/.
 
Radca Prawny /2:35:36/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:38:23/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:38:44/.
 
Radca Prawny zabrał głos w dyskusji, ale jego wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu 
wyłączonego mikrofonu.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:39:28/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:39:45/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:39:58/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:40:13/.
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho /2:40:28/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:40:40/.
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho /2:41:04/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /2:41:14/.
 
Pan Radny Tomasz Bukłaho /2:41:21/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:41:26/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:43:14/.
 
Radca Prawny /2:43:22/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:35:38/.
 
Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /2:45:55/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:46:38/.



 
Głos w dyskusji zabrał Pan Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu, ale jego wypowiedź nie została 
zarejestrowana z powodu wyłączonego mikrofonu.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:46:44/.
 
Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /2:46:57/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:47:06/.
 
Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /2:47:10/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:47:40/.
 
Pan Piotr Piłasiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej /2:47:43/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:48:35/.
 
Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /2:48:39/.
 
Pan Piotr Piłasiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej /2:50:15/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:50:58/.
 
Głos w dyskusji zabrała osoba, ale jej wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego 
mikrofonu.
 
Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /2:51:45/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:53:12/.
 
Pan Piotr Piłasiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej /2:53:12/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:53:36/.
 
Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /2:53:45/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:54:29/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /2:54:36/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:54:56/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /2:55:04/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:55:22/.
 
Pani Radna Joanna Lisek /2:55:36/.
 
Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej 
poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie absolutorium za 2017 rok Burmistrzowi Miasta 
Augustowa. Przypomniał, że głosowanie „za” jest głosowaniem za nieudzieleniem absolutorium, 
głosowanie „przeciw” jest głosowaniem przeciw nieudzieleniu absolutorium, czyli za jego udzieleniem /
2:57:37/.
Wyniki głosowania



ZA: 10, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne: 

ZA (10) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, 
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz, 
Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
 
PRZECIW (2) 
Wojciech Szymon Krzywiński, Dariusz Ostapowicz 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki
 
NIEOBECNI (4) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki 
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:58:34/.
 
Radca Prawny zabrał głos w dyskusji,, ale jego wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu 
wyłączonego mikrofonu.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że za nieudzieleniem 
absolutorium Burmistrzowi Miasta Augustowa za 2017 rok głosowało 10 radnych, przeciw 2, a 5 radnych
wstrzymało się od głosu /2:58:54/.
Pan Piotr Piłasiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej poprosił Radcę Prawnego o rozwianie 
wątpliwości na temat prawidłowości przebiegu głosowania /2:59:23/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /2:59:40/.
 
Radca Prawny poinformował, że zgodnie z art. 28a ust. 2 ustawy o samorządzie gminnym uchwałę 
w sprawie absolutorium rada gminy podejmuje bezwzględną większością głosów ustawowego składu 
rady gminy. Ustawowy skład Rady liczy 21 radnych, więc 11 wynosi bezwzględna większość głosów, a 
10 głosów powoduje, że uchwała nie została podjęta /3:00:23/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej podsumował głosowanie. Rada 
Miejska głosowała uchwałę o nieudzieleniu absolutorium Burmistrzowi Miasta Augustowa za 2017 rok. 
Do podjęcia uchwały jest wymagana bezwzględna większość głosów ustawowego składu Rady, czyli 11 
głosów. Uchwała nie została podjęta /3:01:05/.
 
Ad.pkt     6c   
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność 
Burmistrza Miasta Augustowa.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie rozpatrzenia 
skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa /3:01:38/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
przystąpi obecnie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na 
działalność Burmistrza Miasta Augustowa /3:01:38/.
 
Pan Radny Adam Wysocki zgłosił wniosek o ogłoszenie dziesięciominutowej przerwy w obradach /
3:02:00/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach /3:02:04/.
 



Przerwa /3:02:12 – 3:26:00/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady po przerwie. 
Przypomniał, że obecnie jest rozpatrywany punkt 6c, czyli Rada Miejska zajmuje się projektem uchwały 
w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa. Poprosił o 
zabranie głosu Pana Piotra Piłasiewicza – Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej  /3:26:00/.
 
Pan Piotr Piłasiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przypomniał, że skarga ponownie była 
przedmiotem obrad Komisji Rewizyjnej i wielokrotnie już była rozpatrywana, natomiast nie 
przegłosowywała jej Rada Miejską, która uznaje zasadność bądź niezasadność skargi wniesionej na 
działalność Burmistrza Miasta Augustowa. Komisja Rewizyjna 2 głosami za, przy 2 głosach przeciwnych
i przy 1 głosie wstrzymującym się podjęła decyzję o uznaniu skargi za zasadną. Przeważył głos 
Przewodniczącego Komisji, który w takich przypadkach jest głosem decydującym /3:26:40/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:28:05/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Jacek Truszkowski /3:28:23/.
 
Pan Piotr Piłasiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej /3:28:41/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:28:53/.
 
Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:28:57/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:30:02/.
 
Pan Piotr Piłasiewicz – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej /3:30:06/.
 
Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej 
poddał projekt uchwały pod głosowanie /3:30:51/.
Wyniki głosowania

ZA: 11, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne: 

ZA (11) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski,
Aleksandra Kleczkowska, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, 
Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Mirosław Zawadzki
 
PRZECIW (3) 
Wojciech Szymon Krzywiński, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Jerzy Dobrowolski, Adam Wysocki
 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Lisek
 
NIEOBECNI (4) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki 
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała 
Nr XLIX/480/18 w sprawie rozpatrzenia skargi wniesionej na działalność Burmistrza Miasta Augustowa 



została podjęta /3:31:50/.
/Uchwała Nr XLIX/480/18 – stanowi załącznik Nr 13 do niniejszego protokołu/.
 
Ad.pkt     6d   
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą 
Nowinka z zakresu objęcia mieszkańców Gminy Nowinka opieką i usługami świadczonymi przez 
Środowiskowy Dom Samopomocy w Augustowie.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie porozumienia z Gminą Nowinka z zakresu objęcia mieszkańców Gminy Nowinka opieką i 
usługami świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Augustowie /3:32:03/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
przystąpi obecnie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 
porozumienia z Gminą Nowinka z zakresu objęcia mieszkańców Gminy Nowinka opieką i usługami 
świadczonymi przez Środowiskowy Dom Samopomocy w Augustowie. Zapytał, czy ktoś z Państwa 
Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos /3:32:03/.
 
Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, że projekt 
uchwały był omawiany na posiedzeniu Komisji Społeczno-Oświatowej. Pani Kierownik 
Środowiskowego Domu Samopomocy wyjaśniła, że chodzi o zawarcie porozumienia z Gminą Nowinka, 
na podstawie którego do Środowiskowego Domu Samopomocy w Augustowie będzie dowożona 
mieszkanka Nowinki w celu realizacji zadań opiekuńczych. Komisja Społeczno-Oświatowa rekomenduje 
podjęcie uchwały w powyższej sprawie /3:32:38/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:33:13/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:33:17/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały pod 
głosowanie /3:34:10/.
Wyniki głosowania

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (16) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski,
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Wojciech Szymon Krzywiński, 
Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, 
Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, 
Mirosław Zawadzki
 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Lisek
 
NIEOBECNI (4) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki 
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała       Nr 
XLIX/481/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia z Gminą Nowinka          z zakresu 
objęcia mieszkańców Gminą Nowinka opieką i usługami świadczonymi przez Środowiskowy Dom 
Samopomocy w Augustowie została podjęta /3:34:34/.
/Uchwała Nr XLIX/481/18 – stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu/.
 



Ad.pkt     6e  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekształcenia Przedszkola Nr 6 im. Słoneczna 
Szósteczka w Augustowie, ul. Śródmieście 29 poprzez przeniesienie jego siedziby.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie przekształcenia 
Przedszkola Nr 6 im. Słoneczna Szósteczka w Augustowie, ul. Śródmieście 29 poprzez przeniesienie jego
siedziby /3:34:44 /.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że Rada Miejska 
przystąpi obecnie do rozpatrzenia punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie przekształcenia 
Przedszkola Nr 6 im. Słoneczna Szósteczka w Augustowie,                     ul. Śródmieście 29 poprzez 
przeniesienie jego siedziby. Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos /
3:34:44/.
Pan  Adam  Wysocki  –  Przewodniczący  Komisji  Społeczno-Oświatowej  poinformował,  że projekt
uchwały  był  opiniowany  przez  Komisję  Społeczno-Oświatową  i  w  wyniku  przeprowadzonego
głosowania  zaopiniowany  jednogłośnie  pozytywnie  3 głosami  za.  Komisja  rekomenduje  podjęcie
uchwały w powyższej sprawie /3:35:19/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poddał projekt uchwały pod 
głosowanie /3:35:35/.
Wyniki głosowania

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (16) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, 
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Wojciech Szymon Krzywiński, 
Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, 
Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, 
Mirosław Zawadzki
 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Lisek 
 
NIEOBECNI (4)
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki 
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że uchwała       Nr 
XLIX/482/18 w sprawie przekształcenia Przedszkola Nr 6 im. Słoneczna Szósteczka w Augustowie, ul. 
Śródmieście 29 poprzez przeniesienie jego siedziby została podjęta /3:36:21/.
/Uchwała Nr XLIX/482/18 – stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu/.
 
Ad.pkt     6f  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy,
której przedmiotem jest ta sama nieruchomość.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyrażenia zgody 
na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość /3:36:26/.
Pan Filip Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował, że Rada Miejska przystąpi
obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na  zawarcie  kolejnej  umowy
dzierżawy, której przedmiotem jest ta sama nieruchomość. Zapytał, czy ktoś  z Państwa Radnych chciałby
w tej sprawie zabrać głos /3:36:26/.

Głosów w dyskusji  nie  było  i  Pan Filip  Chodkiewicz  – Przewodniczący  Rady Miejskiej  poddał
projekt uchwały pod głosowanie /3:36:50/.



Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (15)
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, 
Aleksandra Kleczkowska, Wojciech Szymon Krzywiński, Bożenna Łukaszewicz, 
Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, 
Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski , Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Filip Chodkiewicz 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Lisek 
 
NIEOBECNI (4) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki 
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że uchwała      Nr 
XLIX/483/18 w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy dzierżawy, której przedmiotem 
jest ta sama nieruchomość została podjęta /3:37:16/.
/Uchwała Nr XLIX/483/18 – stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu/.
 
Ad.pkt     6g   
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej spółkom
wodnym nie działającym w celu osiągnięcia zysku, przeznaczonej na bieżące utrzymanie wód 
i urządzeń wodnych, sposobu jej rozliczenia oraz sposobu kontroli wykonywania zadania objętego 
dotacją.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie trybu 
postępowania o udzielenie dotacji celowej spółkom wodnym nie działającym w celu osiągnięcia zysku, 
przeznaczonej na bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych, sposobu jej rozliczenia oraz sposobu 
kontroli wykonywania zadania objętego dotacją /3:37:23/.
Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  poinformował,  że  Rada  Miejska  przystąpi
obecnie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji  celowej
spółkom wodnym nie działającym w celu osiągnięcia zysku, przeznaczonej na bieżące utrzymanie wód i
urządzeń wodnych, sposobu jej rozliczenia oraz sposobu kontroli wykonywania zadania objętego dotacją.
Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos /3:37:23/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu  poinformowała, że Komisja
ds. Budżetu projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 4 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i
wstrzymujących się /3:38:04/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej poddał  projekt  uchwały  pod
głosowanie /3:38:22/.

Wyniki głosowania

ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (16) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, 



Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Wojciech Szymon Krzywiński, 
Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, 
Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, 
Mirosław Zawadzki
 
BRAK GŁOSU (1)
Joanna Lisek 
 
NIEOBECNI (4) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki 
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała 
Nr XLIX/484/18 w sprawie trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej spółkom wodnym nie 
działającym w celu osiągnięcia zysku, przeznaczonej na bieżące utrzymanie wód i urządzeń wodnych, 
sposobu jej rozliczenia oraz sposobu kontroli wykonywania zadania objętego dotacją została podjęta /
3:38:48/. 
/Uchwała Nr XLIX/484/18 – stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu/.  
 
Ad.pkt     6h   
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu 
pn. „The history of two health resorts / Historia dwóch uzdrowisk” zgłaszanego przez Gminę 
Miasto Augustów do współfinansowania w ramach naboru wniosków: Program INTERREG VA 
Litwa – Polska.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na przystąpienie do realizacji projektu pn. „The history of two health resorts /Historia dwóch uzdrowisk”
zgłaszanego przez Gminę Miasto Augustów do współfinansowania w ramach naboru wniosków: Program
INTERREG VA Litwa – Polska /3:38:56/.

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada  Miejska
przystąpi  obecnie  do rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie wyrażenia  zgody na przystąpienie  do
realizacji projektu pn. „The history of two health resorts /Historia dwóch uzdrowisk” zgłaszanego przez
Gminę Miasto Augustów do współfinansowania w ramach naboru wniosków: Program INTERREG VA
Litwa – Polska. Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos /3:38:56/.

W dyskusji zabrali głos:        

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:39:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:39:36/.

Pani  Bartosz  Cieśluk  -  Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami  /3:39:41/.

Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:41:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:42:00/.

Radna Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała, że wszyscy
członkowie  Komisji  ds.  Budżetu  ze  względu  na  brak  uzasadnienia  nie  wypowiedzieli  się  na  temat
projektu uchwały i wstrzymali się od głosu /3:42:03/.  

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:42:24/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:42:26/.

W dyskusji głos zabierały osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego



mikrofonu /3:42:45/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:42:48/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:43:02/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:43:08/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:43:09/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:43:32/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:43:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:44:13/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /3:45:03/.

W dyskusji głos zabierały osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego
mikrofonu /3:45:57/.

Pan  Bartosz  Cieśluk  -  Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami  /3:46:01/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:46:19/.

Pan  Bartosz  Cieśluk  -  Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami  /3:46:20/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:46:33/.

Pan Radny Adam Wysocki /3:46:40/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /3:47:18/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:48:14/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /3:48:16/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:48:36/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:48:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:49:30/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /3:49:32/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:51:30/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /3:51:34/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:52:46/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /3:52:49/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /3:53:47/.



Pan Radny Adam Wysocki /3:53:50/.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej  
poddał projekt uchwały pod głosowanie /3:55:11/.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 2, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (12)
Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Jerzy Dobrowolski, Wojciech Szymon 
Krzywiński, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, Józef Świątkowski, Jacek 
Truszkowski, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
 
PRZECIW (2) 
Sylwia Bielawska, Magdalena Śleszyńska 
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Aleksandra Kleczkowska, Tomasz Miklas
 
BRAK GŁOSU (1) 
Joanna Lisek
 
NIEOBECNI (4) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki 
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała        Nr 
XLIX/485/18 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. „The history of two 
health resorts /Historia dwóch uzdrowisk” zgłaszanego przez Gminę Miasto Augustów do 
współfinansowania w ramach naboru wniosków: Program INTERREG VA Litwa – Polska została podjęta
/3:56:55/.
/Uchwała Nr XLIX/485/18 – stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu/.  
 
Ad.pkt     6  j
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do 
kąpieli przy plaży Bielnik i określenia sezonu kąpielowego dla tego miejsca.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie określenia miejsca
okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli przy plaży Bielnik i określenia sezonu kąpielowego dla tego 
miejsca /3:57:04/.
Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej poinformował,  że  Rada  Miejska
przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  miejsca  okazjonalnie
wykorzystywanego do kąpieli  przy  plaży  Bielnik  i  określenia  sezonu kąpielowego  dla  tego  miejsca.
Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos /3:57:04/.

W dyskusji zabrali głos: 

Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /3:57:37/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:01:41/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:01:44/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej  /4:05:10/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:05:18/.



Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:10:29/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:10:32/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:10:42/.

Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /4:11:51/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:12:05/.

Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /4:12:07.

W dyskusji osoby zabrały głos, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego
mikrofonu /4:12:16/.

Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /4:12:17/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:18:03/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:18:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:18:58/.

Pan Radny Józef Świątkowski /4:19:00/.

W dyskusji  osoba zabrała głos,  ale jej  wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego
mikrofonu /4:19:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:19:18/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:19:30/.

W dyskusji osoby zabrały głos, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego
mikrofonu /4:19:48/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:19/53/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /4:20:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:20:51/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński  /4:20:54/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:24:51/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:25:25/.

W dyskusji osoby zabrały głos, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego
mikrofonu /4:25:47/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:25:50/.

W dyskusji zabrał głos Pan Radny, ale jego wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego
mikrofonu /4:26:27/.  

Pan Radny Tomasz Miklas /4:26:28/.



W dyskusji zabrał głos Pan Radny, ale jego wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego
mikrofonu /4:26:31/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:26:32/.

W dyskusji zabrał głos Pan Radny, ale jego wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego
mikrofonu /4:26:34/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:26:36/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:29:25/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:29:26/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:29:55/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /4:30:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:30:16/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /4:30:18/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:30:34/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:30:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:30:36/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:30:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:31/34/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /4:31:37/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:31:53/.

Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /4:31:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:34:43/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:34:45/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:35:51/.

Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /4:36:01/.

W dyskusji osoby zabrały głos, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego
mikrofonu /4:36:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:36:07/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:36:21/. 

Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /4:36:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:36:45/.



Pan Andrzej Zarzecki – Dyrektor Centrum Sportu i Rekreacji /4:36:47/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:37:29/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:37:32/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:39:00/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:39:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:39:02/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:39:07/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:39:33/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:40:10/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:40:28/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:40:55/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:40:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:41:34/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:41:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:41:38/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:41:39/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /4:42:00/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /4:42:02/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej poddał  projekt  uchwały
pod głosowanie /4:42:27/.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

ZA (14)  
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Tomasz Dobkowski, Aleksandra Kleczkowska,
Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, 
Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski,
Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Filip Chodkiewicz, Tomasz Miklas
 
NIEOBECNI (5) 
Adam Cilulko, Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki



Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  -  Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  uchwała
Nr XLIX/486/18 w sprawie określenia  miejsca okazjonalnie  wykorzystywanego do kąpieli  przy plaży
Bielnik i określenia sezonu kąpielowego dla tego miejsca została podjęta /4:42:44/.

/Uchwała Nr XLIX/486/18 – stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu/.

Ad.pkt     6k   
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do 
kąpieli przy plaży Radiowej Trójki i określenia sezonu kąpielowego dla tego miejsca.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie określenia miejsca
okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli przy plaży Radiowej Trójki i określenia sezonu kąpielowego 
dla tego miejsca /4:42:53/.
Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada  Miejska
przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  miejsca  okazjonalnie
wykorzystywanego do kąpieli  przy  plaży  Radiowej  Trójki  i  określenia  sezonu kąpielowego  dla  tego
miejsca.  Państwu Radnym w materiałach na sesję oprócz projektu uchwały została przesłana również
autopoprawka.  Przedmiotem głosowania  będzie  zaktualizowany  projekt  uchwały.  Zapytał,  czy  ktoś  z
Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos /4:42:53/.

Głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał
projekt uchwały pod głosowanie /4:43:23/.

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Tomasz Dobkowski, Aleksandra Kleczkowska, 
Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, 
Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, 
Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Filip Chodkiewicz 
 
NIEOBECNI (5) 
Adam Cilulko, Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki 
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że uchwała      Nr 
XLIX/487/18 w sprawie określenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli przy plaży 
Radiowej Trójki i określenia sezonu kąpielowego dla tego miejsca została podjęta /4:43:34/.
/Uchwała Nr XLIX/487/18 – stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu/.
 
Ad.pkt     6l   
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie określenia miejsca okazjonalnie wykorzystywanego do 
kąpieli przy Plaży POSTiW i określenia sezonu kąpielowego dla tego miejsca.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie określenia miejsca
okazjonalnie wykorzystywanego do kąpieli przy Plaży POSTiW i określenia sezonu kąpielowego dla tego
miejsca /4:43:42/.
Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że Rada Miejska
przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  określenia  miejsca  okazjonalnie
wykorzystywanego do kąpieli przy Plaży POSTiW i określenia sezonu kąpielowego dla tego miejsca /
4:43:42/.



Głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał 
projekt uchwały pod głosowanie /4:44:01/. 
Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne: 

ZA (14) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Tomasz Dobkowski, Aleksandra Kleczkowska, 
Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Piotr 
Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, 
Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Filip Chodkiewicz, Tomasz Miklas
 
NIEOBECNI (5) 
Adam Cilulko, Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki 
Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej   stwierdził,  że  uchwała       Nr
XLIX/488/18  w  sprawie  określenia  miejsca  okazjonalnie  wykorzystywanego  do  kąpieli  przy  Plaży
POSTiW i określenia sezonu kąpielowego dla tego miejsca została podjęta /4:44:22/.

/Uchwała XLIX/488/18  - stanowi załącznik nr 21 do niniejszego protokołu/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej udzielił  głosu  Panu Radnemu
Tomaszowi Miklasowi /4:44:28/.

Pan Radny Tomasz Miklas /4:44:31/.  

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:45:37/.
 
Ad.pkt     6m   
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu 
pn. ,,Doposażenie jednostek ratowniczych, wspólne ćwiczenia oraz transfer dobrych praktyk celem 
zwiększenia współpracy służb ratowniczych miasta Augustów, gminy Suchowola oraz Kalwarii” 
zgłaszanego przez Gminę Miasto Augustów do współfinansowania w ramach naboru w Programie 
INTERREG V-A Litwa – Polska.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie wyrażenia zgody
na przystąpienie do realizacji projektu pn. ,,Doposażenie jednostek ratowniczych, wspólne ćwiczenia oraz
transfer  dobrych praktyk celem zwiększenia współpracy służb ratowniczych miasta  Augustów, gminy
Suchowola oraz Kalwarii” zgłaszanego przez Gminę Miasto Augustów do współfinansowania w ramach
naboru w Programie INTERREG V-A Litwa – Polska  /4:45:42/.

Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada  Miejska
przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w sprawie  wyrażenia  zgody na przystąpienie  do
realizacji projektu pn. ,,Doposażenie jednostek ratowniczych, wspólne ćwiczenia oraz transfer dobrych
praktyk celem zwiększenia  współpracy służb ratowniczych miasta  Augustów, gminy Suchowola oraz
Kalwarii”  zgłaszanego  przez  Gminę  Miasto  Augustów  do  współfinansowania  w  ramach  naboru  w
Programie  INTERREG  V-A  Litwa  –  Polska.  Udzielił  głosu  Pani  Aleksandrze  Kleczkowskiej  –
Przewodniczącej Komisji ds. Budżetu /4:45:42/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała, że Komisja ds.
Budżetu jednomyślnie wstrzymała się od zaopiniowania projektu uchwały, ponieważ 5 członków Komisji
wstrzymało  się  od  głosu  z  powodu  braku  uzasadnienia,  nieudzielenia  szerszej  informacji  na  temat
projektu uchwały 4:46:09/.



Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poprosił  Pana  Burmistrza  o
uzupełnienie brakujących informacji dotyczących projektu uchwały, przedstawienie szczegółów sprawy.
Poinformował,  że  ww.  kwestia  dotyczy  przede  wszystkim doposażenia  jednostki  Ochotniczej  Straży
Pożarnej OSP Lipowiec w Augustowie /4:46:33/. 

W dyskusji zabrali głos:

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:46:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:48:55/.

Pan Radny Józef Świątkowski /4:49:59/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:50:09/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:50:21/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki /4:50:32/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:51:10/.

Pan Radny Adam Wysocki /4:51:49/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:52:02/.

W dyskusji osoby zabrały głos, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego
mikrofonu /4:52:15/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:52:17/.

W dyskusji osoby zabrały głos, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego
mikrofonu /4:52:20/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:52:22/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:52:25/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /4:52:50/.

Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:53:24/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /4:53:55/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:53:57/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /4:54:02/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:54:14/.

Pan  Bartosz  Cieśluk  –  Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami  /4:54:16/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:54:24/.

Pan Bartosz Cieśluk – Inspektor Wydziału Inwestycji, Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami
 /4:54:25/.



Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:54:26/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /4:54:27/.

Pan Bartosz Cieśluk – Inspektor Wydziału Inwestycji, Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami
/4:54:37/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /4:54:40/.

Bartosz Cieśluk – Inspektor Wydziału Inwestycji, Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami  /
4:54:40/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /4:54:42/.

Pan Bartosz Cieśluk – Inspektor Wydziału Inwestycji, Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami
/4:54:43/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:54:52/.

Pan Bartosz Cieśluk – Inspektor Wydziału Inwestycji, Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami
/4:54:53/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /4:55:00/.

Pan Bartosz Cieśluk – Inspektor Wydziału Inwestycji, Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami
/4:55:04/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  projekt  uchwały  pod
głosowanie  /4:55:19/.

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:
 
ZA (15) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, 
Aleksandra Kleczkowska, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, 
Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska,
Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
 
BRAK GŁOSU (1) 
Tomasz Miklas
 
NIEOBECNI (5) 
Adam Cilulko, Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki 
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała        Nr 
XLIX/489/18 w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie do realizacji projektu pn. ,,Doposażenie 
jednostek ratowniczych, wspólne ćwiczenia oraz transfer dobrych praktyk celem zwiększenia współpracy
służb ratowniczych miasta Augustów, gminy Suchowola oraz Kalwarii” zgłaszanego przez Gminę Miasto 
Augustów do współfinansowania w ramach naboru w Programie INTERREG V-A Litwa – Polska została 
podjęta /4:55:52/.
/Uchwała Nr XLIX/489/18 – stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu/.  
Ad.pkt     5n     



Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/470/18 Rady Miejskiej 
w Augustowie z dnia 22 maja 2018 r. w sprawie ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów 
maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych przeznaczonych do 
spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad usytuowania miejsc sprzedaży 
i podawania napojów alkoholowych oraz odstępstw od zakazu spożywania napojów alkoholowych 
w miejscach publicznych.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmiany Uchwały 
Nr XLVIII/470/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 22 maja 2018 r. w sprawie ustalenia na terenie 
Gminy Miasto Augustów maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych 
przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz w miejscu sprzedaży, zasad usytuowania 
miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych oraz odstępstw od zakazu spożywania napojów 
alkoholowych w miejscach publicznych /4:56:05/.
Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej poinformował,  że  Rada  Miejska
przystąpi obecnie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/470/18 Rady
Miejskiej w Augustowie z dnia 22 maja 2018 r. w sprawie ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów
maksymalnej  liczby  zezwoleń  na  sprzedaż  i  podawanie  napojów  alkoholowych  przeznaczonych  do
spożycia  poza  miejscem sprzedaży oraz w miejscu  sprzedaży,  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży i
podawania  napojów  alkoholowych  oraz odstępstw  od  zakazu  spożywania  napojów  alkoholowych  w
miejscach publicznych. Poprosił Pana Burmistrza lub pracownika Urzędu Miejskiego o uzasadnienie tej
zmiany i z czego ona wynika /4:56:05/.

W dyskusji zabrali głos:

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:56:52/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:57:07/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej poinformował, że członkowie
Komisji Społeczno-Oświatowej omawiali  projekt uchwały i otrzymali  wyjaśnienie od merytorycznego
pracownika,  że w ust. 1 były źle określone rodzaje napojów alkoholowych, zaś w paragrafie 5 organ
nadzoru  poddał  w wątpliwość  zapis,  w którym jest  mowa o  budynkach  użyteczności  publicznej  na
imprezach zamkniętych.  Skoro w budynku jest  organizowana impreza  zamknięta  to budynek nie  jest
obiektem użyteczności publicznej  i polecił wykreślenie tego zapisu /4:57:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:58:12/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:58:15/.

W dyskusji głos zabierały osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego
mikrofonu /4:58:35/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:58:37/.

W dyskusji głos zabierały osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego
mikrofonu /4:58:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:58:47/.

Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /4:58:50/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /4:59:47/.

Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:00:20/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:01:08/.



Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:01:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:02:28/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:03:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:04:13/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:04:16/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:05:26/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:06:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:08:02/.

Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:08:52/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:09:40/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /5:10:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:12:01/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:12:03/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:13:11/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:13:12/.

Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:14:11/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /5:14:12/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:14:13/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /5:14:17/.

Pan Wojciech Walulik - Burmistrz Miasta /5:15:15/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:15:56/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /5:15:58/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /5:16:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:16:50/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /5:16:51/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:16:52/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:18:09/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:18:15/.



Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:19:02/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:19:53/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:20:14/.

W dyskusji głos zabierały osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego
mikrofonu /5:21:49/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:21:51/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:23:04/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński zgłosił wniosek o przystąpienie do głosowania /5:23:06/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:23:12/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:23:15/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:23:26/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:23:41/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:23:46/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:23:47/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:23:48/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:23:48/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:23:49/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:23:50/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:23:51/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:24:37/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  projekt  uchwały
pod głosowanie  /5:24:43/.

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

ZA (12) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Tomasz Dobkowski, Aleksandra Kleczkowska, 
Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, 
Dariusz Ostapowicz, Józef Świątkowski, Jacek Truszkowski, Adam Wysocki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, Mirosław Zawadzki
 



BRAK GŁOSU (1) 
Filip Chodkiewicz 
 
NIEOBECNI (5) 
Adam Cilulko, Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki 
Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że  uchwała 
Nr XLIX/490/18 w sprawie zmiany Uchwały Nr XLVIII/470/18 Rady Miejskiej w Augustowie z dnia 22
maja 2018 r. w sprawie ustalenia na terenie Gminy Miasto Augustów maksymalnej liczby zezwoleń na
sprzedaż i podawanie napojów alkoholowych przeznaczonych do spożycia poza miejscem sprzedaży oraz
w miejscu  sprzedaży,  zasad  usytuowania  miejsc  sprzedaży  i podawania  napojów alkoholowych  oraz
odstępstw  od  zakazu  spożywania  napojów alkoholowych  w miejscach  publicznych  została  podjęta  /
5:25:08/.

/Uchwała Nr XLIX/490/18 – stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu/. 

Ad.pkt     6o  
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta 
Augustowa.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Augustowa /5:25:15/.
Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada  Miejska
przystąpi obecnie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi
Miasta Augustowa. Zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych chciałby w tej sprawie zabrać głos /5:25:15/.

W dyskusji zabrali głos:
Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała, że Komisji ds.
Budżetu negatywnie zaopiniowała projekt uchwały. Żaden z członków Komisji nie głosował za 
pozytywną opinią - 1 członek Komisji był przeciw, a 4 radnych wstrzymało się od głosu /5:25:40/.
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:26:03/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:26:15/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:26:45/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:26:48/.

W dyskusji osoby zabrały głos, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego
mikrofonu /5:27:11/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:27:12/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:31:08/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:31:10/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta poinformował, że nie chce być obecny podczas głosowania
nad  projektem  uchwały.  Poprosił  Pana  Przewodniczącego  Rady  Miejskiej  o  poinformowanie
o zakończeniu głosowania. Opuścił salę obrad /5:32:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz –Przewodniczący Rady Miejskiej /5:32:56/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:32:57/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:33:06/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:33:13/.



Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:33:47/.

Pan Radny Tomasz  Dobkowski  zgłosił  wniosek  o  wykonanie  prawa,  które  obowiązuje  w kraju,  iż
zgodnie  z  tym prawem wynagrodzenie  zasadnicze  należy  zmienić  na  kwotę  4.800,00 zł,  a  pozostałe
składniki wynagrodzenia pozostawić bez zmian /5:33:50/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz –Przewodniczący Rady Miejskiej /5:35:19/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:35:55/.

W dyskusji osoby zabrały głos, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego
mikrofonu /5:36:01/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:36:02/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:36:05/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:36:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:36:12/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:36:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:36:14/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:36:15/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:36:20/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:36:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:36:22/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:36:23/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:36:24/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:37:02/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:38:00/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:38:05/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:38:09/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:38:10/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:38:14/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:38:15/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:40:08/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:40:10/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:40:11/.



Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:40:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:41:23/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:41:27/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:42:36/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:42:40/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:42:50/.

Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:43:03/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:43:05/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:43:06/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:43:07/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:43:11/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:43:13/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:43:18/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /5:44:13/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:44:13/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:44:24/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:45:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:46:21/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:46:24/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:46:26/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /5:46:50/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:47:46/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /5:47:49/.

Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:47:58/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /5:47:59/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:48:00/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /5:48:01/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:48:01/.



Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /5:48:05/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:48:06/.

Pani Radna Aleksandra Kleczkowska /5:48:10/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:48:10/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /5:48:38/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:48:40/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /5:48:04/.

Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:48:06/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /5:48:07/.

Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:49:21/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /5:49:25/.

Pan Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:49:26/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu /5:49:28/.

Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /5:49:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz –Przewodniczący Rady Miejskiej /5:49:34/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska zgłosiła wniosek o zdjęcie z porządku obrad projektu uchwały w
sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta /5:49:49/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:49:56/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /5:50:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /5:51:01/.

Pan Radny Piotr Piłasiewicz /5:51:05/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie wniosek Pani
Radnej Magdaleny Śleszyńskiej /5:51:19/.

Wyniki głosowania

ZA: 8, PRZECIW: 6, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

ZA (8) 
Tomasz Bukłaho, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, 
Magdalena Śleszyńska, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
 
PRZECIW (6) 
Sylwia Bielawska, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Aleksandra Kleczkowska, 



Piotr Piłasiewicz, Józef Świątkowski
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 
Dariusz Ostapowicz 
 
 
BRAK GŁOSU (1) 
Jacek Truszkowski 
 
NIEOBECNI (5) 
Adam Cilulko, Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  stwierdził, że wniosek Pani Radnej
Magdaleny Śleszyńskiej nie uzyskał większości głosów wymaganych do zmiany porządku obrad. Poddał
pod głosowanie wniosek Pana Radnego Tomasza Dobkowskiego /5:53:02/.

Wyniki głosowania

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne: 

ZA (10) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, 
Aleksandra Kleczkowska, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, 
Józef Świątkowski, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Adam 
Wysocki
 
BRAK GŁOSU (1) 
Jacek Truszkowski 
 
NIEOBECNI (5) 
Adam Cilulko, Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że wniosek Pana Radnego 
Tomasza Dobkowskiego został przyjęty. Poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Augustowa wraz ze zmianami /5:54:40/.
Wyniki głosowania

ZA: 10, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

ZA (10) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, 
Aleksandra Kleczkowska, Tomasz Miklas, Piotr Piłasiewicz, Magdalena Śleszyńska, 
Józef Świątkowski, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) 
Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Adam 
Wysocki
 
BRAK GŁOSU (1) 
Jacek Truszkowski 



 
NIEOBECNI (5) 
Adam Cilulko, Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki 
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała 
Nr XLIX/491/18  w sprawie  ustalenia wynagrodzenia Burmistrzowi Miasta Augustowa została podjęta /
5:56:01/.
/Uchwała Nr XLIX/491/18 – stanowi załącznik nr 24 do niniejszego protokołu/.
 
Ad.pkt     6p   
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018. 
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian budżetu 
miasta na rok 2018 /5:56:12/.
Pan Filip  Jerzy Chodkiewicz  – Przewodniczący Rady Miejskiej  poinformował,  że Rada Miejska
przystąpi  obecnie  do  rozpatrzenia  projektu  uchwały  w  sprawie  zmian  budżetu  miasta  na  rok  2018.
Poprosił  Panią  Aleksandrę  Kleczkowską – Przewodniczącą  Komisji  ds.  Budżetu  o zreferowanie  prac
Komisji /5:56:12/.

Pani Aleksandra Kleczkowska – Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała, że Komisja ds.
Budżetu  projekt  uchwały  w sprawie  zmian  budżetu  miasta  na  2018 rok  zaopiniowała  pozytywnie  2
głosami za, przy 1 głosie przeciwnym i przy 2 głosach wstrzymujących się /5:56:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  /5:57:23/.

Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił autopoprawkę do projektu uchwały 5:57:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych
chciałby w tej sprawie zabrać głos /5:58:39/.

W dyskusji zabrali głos:

Pan Radny Tomasz Dobkowski  /5:59:04/.

Pan Sławomir Sieczkowski - Skarbnik Miasta /5:59:33/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /6:01:41/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:04:24/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /6:04:28/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:05:39/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /6:05:41/.

Pan Bartosz Cieśluk – Inspektor Wydziału Inwestycji, Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami
/6:05:53/.

Andrzej Chmielecki – Radca Prawny /6:07:39/.

Pan Bartosz Cieśluk – Inspektor Wydziału Inwestycji, Urbanistyki i Gospodarki Nieruchomościami
/6:07:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:07:48/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /6:08:00/.



Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:08:55/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /6:08:58/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:10:44/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /6:10:47/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /6:11:18/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:11:32/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /6:11:35/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:16:38/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej zgłosił wniosek o przerwanie obrad sesji.
Poprosił,  aby  Pan  Burmistrz  poinformował  Radę,  kiedy  przygotuje  podstawowe  informacje,  które
pomogą w podjęciu decyzji /6:16:43/.

W dyskusji głos zabierały osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego
mikrofonu /6:17:00/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /6:17:26/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:17:30/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /6:17:33/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:17:33/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /6:17:34/.

W dyskusji głos zabierały osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego
mikrofonu /6:17:54/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /6:17:55/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /6:17:56/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /6:18:00/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:18:02/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /6:18:03/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /6:18:41/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /6:18:42/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  zgłosił wniosek o przerwanie sesji i
wznowienie  obrad  w  piątek  o  godz.  16.00.   Poprosił  o  poparcie  wniosku  pięciu  radnych.  Ogłosił
pięciominutową przerwę w obradach. /6:18:43/.

Przerwa /6:19:34 – 6:27:34/.



Pan Sławomir Sieczkowski – Skarbik Miasta /6:27:29/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  wznowił  obrady  po przerwie  /
6:27:34/.

Pan Sławomir Sieczkowski - Skarbnik Miasta /6:27:41/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poinformował,  iż Pan Skarbnik
zadeklarował,  że jutro postara się wyjaśnić wątpliwości dotyczące projektu uchwały, a Pan Burmistrz
zadeklarował, że kompetentny pracownik Urzędu Miejskiego udzieli wszystkich potrzebnych informacji.
Poinformował, że składa wniosek z Radnymi: Panem Tomaszem Bukłaho – Wiceprzewodniczącym Rady
Miejskiej, Panią Radną Sylwią Bielawską, Panem Radnym Adamem Wysockim, Panią Radną Magdaleną
Śleszyńską,  Panem Tomaszem Dobkowskim,  Panią  Radną  Aleksandrą  Kleczkowską,  Panem Radnym
Mirosławem  Zawadzkim,  Panem  Radnym  Piotrem  Piłasiewiczem  o  przerwanie  obrad  sesji  do jutra
do godziny 14.00. Poddał wniosek pod głosowanie /6:28:02/.

Wyniki głosowania

ZA: 15, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne: 

ZA (15) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, 
Aleksandra Kleczkowska, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, 
Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz, 
Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
 
BRAK GŁOSU (1) 
Jacek Truszkowski 
 
NIEOBECNI (5) 
Adam Cilulko, Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki
Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej stwierdził,  że Państwo  Radni
15 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i przy braku głosów wstrzymujących się zdecydowali o
przerwaniu obrad XLIX Sesji Rady Miejskiej do 27 czerwca do godziny 14.00 /6:30:01/.

Przerwa /6:30:19 – 0:33/.  

Wznowienie obrad po przerwie, 27.06.2018 r., /0:33/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  wznowił  obrady  po przerwie.
Przypomniał,  że  obrady  zostały  przerwane  na  wniosek  radnych  celem  stworzenia  warunków  do
pozyskania informacji związanych z omawianym projektem uchwały w sprawie zmian budżetu miasta na
2018 rok. Dzisiaj została udostępniona  dokumentacja, jeśli chodzi o jedną z inwestycji. Radni odwiedzali
Wydział Inwestycji i zapoznawali się z dokumentami. Otworzył dyskusję /0:33/.

W dyskusji zabrali głos:

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /2:33/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /4:16/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /4:17/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /6:17/.



Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /6:49/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /7:08/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /7:08/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /7:09/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /7:57/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /9:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /9:01/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /0:03/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /9:14/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /9:22/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /9:25/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /10:18/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /10:18/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /11:42/.

Pan Radny Jerzy Dobrowolski /11:50/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /12:36/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /13:18/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /13:49/.

Pan  Robert  Sobolewski  –  Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /13:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /14:34/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /14:36/.

Pan  Robert  Sobolewski  –  Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /14:56/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /15:16/.

Pan  Robert  Sobolewski  –  Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /15:16/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /15:27/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /15:40/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /15:53/.



Pan  Robert  Sobolewski  –  Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /16:08/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /16:19/.

Pan  Robert  Sobolewski  –  Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /16:25/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /16:38/.

Pan Dariusz Szkiłądź – Kierownik Wydziału Edukacji i Sportu /16:58/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /18:49/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /18:52/.

Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej  poddał  projekt  uchwały  pod
głosowanie /19:04/.

Wyniki głosowania

ZA: 14, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 5

Wyniki imienne:

ZA (14) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, 
Aleksandra Kleczkowska, Wojciech Szymon Krzywiński, Joanna Lisek, 
Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas, Dariusz Ostapowicz, Magdalena Śleszyńska, 
Józef Świątkowski, Adam Wysocki, Mirosław Zawadzki
 
BRAK GŁOSU (2) 
Piotr Piłasiewicz, Jacek Truszkowski 
 
NIEOBECNI (5) 
Adam Cilulko, Jerzy Dobrowolski, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki 
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała 
Nr XLIX/492/18 w sprawie zmian budżetu miasta na rok 2018 została podjęta.
/Uchwała Nr XLIX/492/18 – stanowi załącznik nr 25 do niniejszego protokołu/.
 
Ad. pkt 6r 
Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta 
Augustowa na lata 2018-2031. 
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego projektowi uchwały w sprawie zmian 
Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031/20:35/.
Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej  poinformował,  że  Rada  Miejska
przystąpi obecnie do rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie  zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej
Miasta Augustowa na lata 2018-2031. Poprosił Pana Skarbnika Miasta o komentarz w tej sprawie /20:35/.

Sławomir Sieczkowski – Skarbnik Miasta omówił projekt uchwały z autopoprawką /21:55/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej  udzielił głosu Pani Przewodniczącej
Komisji ds. Budżetu z prośbą o zreferowanie prac Komisji /21:11/.

Pani Aleksandra Kleczkowska - Przewodnicząca Komisji ds. Budżetu poinformowała, że Komisja ds.



Budżetu projekt uchwały zaopiniowała pozytywnie 2 głosami za, przy braku głosów przeciwnych i 3
głosach wstrzymujących się  /22:24/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy ktoś z Państwa Radnych
chciałby w tej sprawie zabrać głos /22:43/.

W dyskusji zabrali głos: 

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /22:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /23:28/.

Pan  Robert  Sobolewski  –  Inspektor  Wydziału  Inwestycji,  Urbanistyki  i  Gospodarki
Nieruchomościami /23:31/.

Więcej głosów w dyskusji nie było i Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej
poddał projekt uchwały pod głosowanie /23:46/.

Wyniki głosowania

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:
ZA (12) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, 
Jerzy Dobrowolski, Aleksandra Kleczkowska, Wojciech Szymon Krzywiński, 
Dariusz Ostapowicz, Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Adam Wysocki, 
Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Tomasz Miklas
 
BRAK GŁOSU (2) 
Piotr Piłasiewicz, Jacek Truszkowski 
 
NIEOBECNI (4) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki 
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że uchwała        Nr 
XLIX/493/18 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Augustowa na lata 2018-2031 
została podjęta /24:14/.
/Uchwała Nr XLIX/493/18 – stanowi załącznik nr 26 do niniejszego protokołu/.
 
Ad.pkt     7     
Sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej za 2017 rok.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego sprawozdaniom z działalności Komisji Rady 
Miejskiej za 2017 rok /24:27/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
przystąpi obecnie do realizacji punktu 7, tj. do przedstawienia sprawozdań z działalności Komisji Rady 
Miejskiej za 2017 rok. Zapytał, czy Przewodniczący poszczególnych Komisji chcieliby skomentować 
złożone dokumenty /24:27/.
 
/Sprawozdania z działalności Komisji Rady Miejskiej – stanowią załączniki od 27 do 32 do 
niniejszego protokołu/.
 



Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /25:13/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /25:29/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /25:38/.
 
Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /25:40/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /25:53/.
 
Ad.pkt     8   
Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego odpowiedziom na interpelacje i zapytania /25:13/.
Pan Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady Miejskiej poinformował,  że  Rada  Miejska
przystąpi obecne do realizacji punktu 8 porządku obrad, tj. do odpowiedzi na interpelacje i zapytania.
Zapytał, czy Pan Burmistrz zechciałby się do nich ustosunkować /25:13/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /25:29/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /25:38/.

Pan Adam Wysocki – Przewodniczący Komisji Społeczno-Oświatowej /25:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /25:53/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz - Przewodniczący Rady Miejskiej /25:56/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrza Miasta poinformował, że odpowiedzi na interpelacje  Państwa 
Radnych zostaną przekazane również drogą pisemną. Dzisiaj obecni są urzędnicy, więc jest 
przygotowany do udzielenia odpowiedzi na wszystkie interpelacje /25:58/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /26:21/.
Pan Wojciech Walulik – Burmistrza Miasta /26:29/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /26:35/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrza Miasta udzielił odpowiedzi na interpelacje Pana Radnego Jacka 
Truszkowskiego w sprawie wyrównania ulicy Wiklinowej oraz  uporządkowania terenu wokół 
Skateparku (odpowiedzi – w załączeniu) /26:54/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację Pani Radnej Magdaleny 
Śleszyńskiej w sprawie Domu Dziennego Pobytu osób starszych (odpowiedź – w załączeniu) /28:04/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację Pana Radnego Tomasza 
Dobkowskiego w sprawie ul. Arnikowej (odpowiedź – w załączeniu) /29:47/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Tomasz Dobkowski /30:57/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /31:00/
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację Pani Radnej Magdaleny 
Śleszyńskiej dotyczącą przetargu na dzierżawę nieruchomości po byłym POSTiW (odpowiedź – w 
załączeniu) /31:43/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację Pani Radnej Joanny 



Lisek dotyczącą budowy ul. Ustronie (odpowiedź – w załączeniu) /32:46/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację Pani Radnej Sylwii 
Bielawskiej w kwestii budowy ul. Rybackiej oraz kosztorysów dotyczących termomodernizacji i 
adaptacji budynku byłego Gimnazjum nr 1 przy ul. Młyńskiej (odpowiedź – w załączeniu). W 
odpowiedzi na interpelację dotyczącą przyznania mieszkania komunalnego  pracownikowi Urzędu 
Miejskiego poinformował, że podczas swojej pracy na stanowisku Burmistrza nie przyznał takiego 
mieszkania /33:29/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /34:47/.
 
Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /34:50/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację Pana Radnego 
Mirosława Zawadzkiego w sprawie budowy chodnika przy ul. Wypusty w połączeniu z ul. Arnikową. 
Poinformował, że sprawa wymaga zbadania. Wykonanie inwestycji jest uzależnione od środków 
finansowych w budżecie /34:58/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Mirosław Zawadzki /35:10/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /35:34/.
 
Pan Radny Mirosław Zawadzki /35:37/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /35:48/.
 
Pan Radny Mirosław Zawadzki /36:11/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /36:11/.
 
Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /36:17/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /36:22/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /37:18/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /37:18/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /38:21/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /38:48/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /38:53/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /38:54/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /38:55/.
 
Pani Radna Magdalena Śleszyńska /38:56/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /38:57/.
 
Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /39:12/.
 
Pani Radna Sylwia Bielawska /39:14/.



 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /39:31/.
 
Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /39:35/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /39:38/.
 
Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /39:45/.
 
Pan Radny Tomasz Miklas /39:53/.
 
Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /39:55/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelacje Pana Radnego Piotra 
Piłasiewicza dotyczącą wyznaczenia ścian na budynkach, na których młodzież mogłaby legalnie 
zagospodarować ten teren pod kątem nanoszenia murali, graffiti. Zasugerował skierowanie projektu do 
konsultacji społecznych /40:09/.
 
W dyskusji zabrali głos:
Pan Radny Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /40:38/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /40:51/.
 
Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /42:50/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację Pani Radnej Bożenny 
Łukaszewicz dotyczącą kiosku Ruch przy cmentarzu. Poinformował, że zbada sprawę i w ciągu trzech 
tygodni poinformuje Panią Padną o rozpatrzeniu tej sprawy /43:01/.
 
W dyskusji zabrała głos osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego 
mikrofonu /43:07/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /43:09/.
 
W dyskusji zabrały głos osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego 
mikrofonu /43:21/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /43:23/.
 
W dyskusji zabrały głos osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego 
mikrofonu /43:28/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /43:31/.
 
Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /43:41/.
 
W dyskusji zabrały głos osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego 
mikrofonu /43:50/.
 
Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /43:54/.
 
W dyskusji zabrały głos osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego 
mikrofonu /43:55/.
 
Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /43:58/.
 



Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację Pani Radnej Bożenny 
Łukaszewicz dotyczącą stanu technicznego urządzenia do piłki koszykowej (odpowiedź – w załączeniu) 
/44:00/.
 
 W dyskusji zabrały głos osoby, ale ich wypowiedzi nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego 
mikrofonu /44:08/.
 
Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /44:09/.
Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /45:04/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację Rani Radnej Magdaleny
Śleszyńskiej dotyczącą sanitariatów przy Molo Radiowej Trójki. Poinformował, że pomimo ogłaszanych
przetargów i  prowadzonych rozmów z wykonawcą nie  doszło  do realizacji  inwestycji.  Miasto będzie
musiało  zainstalować przenośne toalety, aby rozwiązać  ten problem /45:27/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /45:54/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /46:14/.

Pan Andrzej  Chmielecki  – Przewodniczący Rady Nadzorczej MPEC „GIGA” Sp. z o.o.  udzielił
odpowiedzi  na  interpelację  Rana  Radnego  Mirosława  Zawadzkiego  dotyczącą  podłączenia  do  sieci
ciepłowniczej  odbiorców, których nieruchomości znajdują się przy istniejących nitkach przesyłowych.
Wyjaśnił,  że oprócz kosztów leżących po stronie odbiorcy (wymiennik ciepła), koszty również ponosi
Spółka.  Wydatki podłączenia odbiorcy zależą od długości wykonania sieci. Odbiorca płaci tylko opłatę
ryczałtową określoną przez właściwego Ministra. Natomiast rzeczywisty koszt, który ponosi MPEC przy
podłączeniu jednej osoby, waha się w granicach ok. 20.000 zł. Spółka nie dysponuje nieograniczonymi
środkami. Istnieją osoby, które w kolejce czekują już kilka lat, ale są również inwestycje, które uzyskują
priorytet.  Rada Nadzorcza  MPEC nowej  kadencji  dołoży wszelkich  starań,  aby przyspieszyć budowę
inwestycji i ułatwić podłączenia do sieci /46:16/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta poinformował, że istnieje możliwość rozwiązania problemu
konkretnych osób, które mają mieszkania bezpośrednio przy sieci ciepłowniczej. Zaproponował, aby te
osoby zgłosiły się do niego na rozmowę /49:00/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /49:21/.

W dyskusji zabrali głos  :  

Pan Radny Mirosław Zawadzki /49:22/.

Pan Andrzej Chmielecki – Przewodniczący Rady Nadzorczej MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /50:04/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /51:27/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /51:30/.

Pani Radna Sylwia Bielawska /51:44/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /52:01/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /52:04/.

W dyskusji  głos zabrała osoba, ale jej  wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego
mikrofonu /52:19/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /52:20/.



Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /52:36/.

W dyskusji głos zabrała osoba, ale jego wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego
mikrofonu /52:38/.

Pan Andrzej Chmielecki - Przewodniczący Rady Nadzorczej MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /52:47/.

W dyskusji głos zabrały osoby, ale ich wypowiedzi  nie zostały zarejestrowane z powodu wyłączonego
mikrofonu /52:58/.

Pan Andrzej Chmielecki - Przewodniczący Rady Nadzorczej MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /53:01/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /53:31/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /53:51/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /57:33/.

Pan Andrzej Chmielecki - Przewodniczący Rady Nadzorczej MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /57:34/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /58:43/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /58:51/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:01:18/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:01:23/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:01:30/.

Pani Radna Magdalena Śleszyńska /1:01:32/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:01:36/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:01:44/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:05:23/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:05:27/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:12:01/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:12:02/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:12:28/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:12:33/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:12:56/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:13:35/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:15:10/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:15:20/.



Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej ogłosił przerwę w obradach /1:15:25/.

Przerwa /1:15:25 – 1:28:43/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady po przerwie /1:28:43/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:29:04/.

W dyskusji  głos zabrała osoba, ale jej  wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego
mikrofonu /1:29:25/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:29:26/.

W dyskusji głos zabierała osoba, ale jej wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego
mikrofonu /1:29:40/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:29:42/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:30:25/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:31:20/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:31:34/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:31:36/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:33:53/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:33:59/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:34:01/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:34:02/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:34:06/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:34:08/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:34:14/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:34:19/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:34:20/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:34:23/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:34:24/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:34:24/.

W dyskusji  głos zabrała osoba, ale jej  wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego
mikrofonu /1:34:30/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:34:32/.

W dyskusji  głos zabrała osoba, ale jej  wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego



mikrofonu /1:34:39/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:34:40/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:35:00/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:35:03/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:35:03/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:35:16/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:35:18/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:35:21/.

W dyskusji  głos zabrała osoba, ale jej  wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego
mikrofonu /1:35:22/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:35:23/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:35:24/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:35:24/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:35:27/.

W dyskusji  głos zabrała osoba, ale jej  wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego
mikrofonu /1:35:52/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:35:53/.

W dyskusji  głos zabrała osoba, ale jej  wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego
mikrofonu /1:36:03/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:36:05/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:36:27/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:36:32/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:36:32/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:36:41/.

Pan Radny Jerzy Dobrowolski /1:36:44/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:37:10/.

W dyskusji  głos zabrała osoba, ale jej  wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego
mikrofonu /1:37:17/.

Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:37:18/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:37:32/.



Pan Wojciech Szymon Krzywiński – przedstawiciel MPEC „GIGA” Sp. z o.o. /1:37:34/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:37:40/.

Pan  Wojciech  Walulik  –  Burmistrz  Miasta  poinformował,  że  na  piśmie  udzieli  odpowiedzi  na
interpelację Pana Radnego Adama Wysockiego dotyczącą przygotowania sprzedawcom stałych punktów
sprzedaży zniczy i kwiatów przy cmentarzu /1:38:01/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:38:07/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta udzielił odpowiedzi na interpelację Pana Radnego Adama
Wysockiego  dotyczącą  remontu  nabrzeży  rzeki  Netty.  Poinformował,  że  istnieje  potrzeba  pozyskana
środków w budżecie na remont pozostałej części nabrzeża, aby mogło mieć jednolity kolor. W bieżącym
roku prawdopodobnie to zadanie nie będzie mogło być wykonane /1:38:17/.

Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:38:44/.

W dyskusji zabrali głos:

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:38:45/.

Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:38:47/.

Pan Radny Tomasz Dobkowski /1:38:48/.

Pan Wojciech Walulik – Burmistrz Miasta /1:39:03/.

Pan Tomasz Bukłaho – Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej /1:39:22/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że na sali obecnych jest 10
radnych  z  21-osobowego  składu.  Regulamin  pracy  Rady  Miejskiej  nakłada  na Przewodniczącego
obowiązek przerwania sesji  i  wyznaczenia terminu kontynuowania obrad w momencie,  kiedy będzie 
można uzyskać kworum /1:39:39/.

W dyskusji zabrali głos:

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /11:40:40/.

W dyskusji  głos zabrała osoba, ale jej  wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego
mikrofonu /1:40:49/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /11:40:51/.

Pan Wojciech Walulik  – Burmistrz Miasta poinformował,  że na pozostałe  interpelacje  odpowiedzi
udzieli drogą pisemną /1:40:54/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej ogłosił dziesięciominutową przerwę
w obradach /1:40:59/.

Przerwa /1:41:12 – 1:53:17/. 

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej wznowił obrady po przerwie /
1:53:17/.
 
Ad.pkt     9   
Przyjęcie protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej z 22.05.2018 r.



/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego przyjęciu protokołu z obrad XLVIII sesji Rady 
Miejskiej z 22.05.2018 r. /1:53:34/. 
Pan  Filip  Jerzy  Chodkiewicz  –  Przewodniczący  Rady  Miejskiej poinformował,  że Rada Miejska
przystąpi obecnie do przyjęcia protokołu z obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej z 22.05. 2018 r. Udzielił
głosu Panu Radnemu Józefowi Świątkowskiemu /1:53:34/.

Pan Radny Józef Świątkowski zapytał,  czy mógłby zgłosić interpelację,  na którą chciałby otrzymać
odpowiedź na piśmie /1:53:46/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:53:55/.

Pan Radny Józef Świątkowski poinformował, że interpelacja dotyczy ul. Łanowej. Zapytał, czy było
podpisane porozumienie z „Lidlem”, kiedy można spodziewać się przetargu, czy ulica będzie wykonana
w 2018 r., czy w przyszłym roku /1:53:56/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:54:09/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:54:36/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:54:45/.

Pan Radny Tomasz Miklas /1:54:48/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poddał pod głosowanie protokół z
obrad XLVIII sesji Rady Miejskiej z 22.05. 2018 r.  /1:54:48/.

Wyniki głosowania

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 6, NIEOBECNI: 4

Wyniki imienne:

ZA (8) 
Sylwia Bielawska, Tomasz Bukłaho, Jerzy Dobrowolski, Wojciech Szymon Krzywiński, Tomasz Miklas, 
Magdalena Śleszyńska, Józef Świątkowski, Mirosław Zawadzki
 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 
Filip Chodkiewicz, Tomasz Dobkowski, Aleksandra Kleczkowska
 
BRAK GŁOSU (6) 
Joanna Lisek, Bożenna Łukaszewicz, Dariusz Ostapowicz, Piotr Piłasiewicz,
Jacek Truszkowski, Adam Wysocki
 
NIEOBECNI (4) 
Adam Cilulko, Artur Kleczkowski, Paweł Kotwica, Bogdan Wierzbicki 
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej stwierdził, że protokół z obrad 
XLVIII sesji Rady Miejskiej z 22.05.2018 r. został przyjęty /1:55:21/.
 
Ad. pkt 10
Zapytania i wolne wnioski.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zapytaniom i wolnym wnioskom /1:55:31/.
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że Rada Miejska 
przystąpi obecnie do realizacji punktu 10 porządku obrad, tj. do zapytań i wolnych wniosków /1:55:31/.
Pan Radny Tomasz Miklas /1:55:44/.



Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:56:35/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki /1:56:42/.

W dyskusji głos zabrały osoby, ale ich wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego
mikrofonu /1:56:54/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:57:58/.

W dyskusji głos zabrały osoby, ale ich wypowiedź nie została zarejestrowana z powodu wyłączonego
mikrofonu /1:57:01/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:57:10/.

Pan Radny Mirosław Zawadzki /1:57:11/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:57:20/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:57:34/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:58:28/.

Pan Radny Wojciech Szymon Krzywiński /1:58:37/.

Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej /1:58:43/.
 
Ad.pkt     11   
Zamknięcie obrad.
/Czas rozpoczęcia rozpatrywania punktu poświęconego zamknięciu obrad /1:59:02/. 
 
Pan Filip Jerzy Chodkiewicz – Przewodniczący Rady Miejskiej po wyczerpaniu porządku obrad 
zamknął XLIX sesję Rady Miejskiej /1:59:02/.
 
 

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Augustowie

 Filip Jerzy Chodkiewicz

 

Nagranie rejestrujące obraz i dźwięk – stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przygotował(a): Beata Filipow

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl 


